
 

                                                                                                                                           
 

 

Vragen GroenLinks Huizen over Nieuw Bussumerweg 

24 juni 2022 

 

Op woensdag 22 juni jl was er een inspreker in de commissie Fysiek Domein die aangaf dat de 

inwoners van de Nieuw Bussumerweg sinds december 2021 niet meer geïnformeerd zijn over de 

stand van zaken van het Herstelplan Nieuw Bussumerweg. Dat zij overvallen werden door stort op de 

plek waar de gekapte bomen stonden en dat zij mede daardoor het vertrouwen in de politiek 

verloren hebben. Dat vinden we een onthutsend bericht. 

De fractie van GroenLinks is goed op de hoogte van de complexiteit van deze situatie. Dat is echter 

geen reden om de inwoners niet helder en tijdig te informeren en niet verder met hen af te 

stemmen. 

 

Daarom onze vragen: 

- Wat is de huidige stand van zaken rondom het herstelplan Nieuw Bussumerweg? 

- Welke werkzaamheden/ontwikkelingen gaan nog plaatsvinden en op welk moment? 

- Op welke wijze en welk moment is (of wordt) dit met de inwoners gecommuniceerd? 

 

Namens de fractie 

 

Karin Rienstra 

Fractievoorzitter GroenLinks Huizen 


